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Verslag 
(vergadering via videoconf.) 
 
Aanwezig: M. Seminck, G. Follens, E. Chevrolet, G. Struys, P. Van Waes, J. Jacobs, T. Willaert, R. 
Smith, M. Smits, L. Peetroons, J. Van Peteghem 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERG. 

Verslag van 14 december wordt goedgekeurd. 
 

2 STATUS CORONA 

 Gery geeft een korte update van de recent genomen beslissingen omtrent het afgelasten van 
enkele wedstrijden. Er is intussen ook een aanvraag ingediend bij ADEPS en Sport Vlaanderen 
om een BK A.C. en Meerkampen te laten doorgaan onder strikte voorwaarden. 
Voor de overige wedstrijden in maart wordt de verdere evolutie van het virus afgewacht. 

 Gery stelt voor om een competitiestop tot eind februari te bespreken. (met uitzondering van 
micromeetings, IFAM, BK AC., BK veldlopen uitsluitend voor eliteatleten of topatleten mits 
akkoord van de overheid)  
Over de maand maart kan eind februari verder beslist worden. 
Erik: volgt dit voorstel. 
Mieke: de huidige situatie bevestigt wel de beslissing die vorige week genomen werd om 
terug te komen op de beslissing om veldlopen toe te laten voor jeugd. Er moet echter zeker 
geijverd worden om onze elite-atleten een aanbod te kunnen geven.  
Ludwig: er is toelating om de komende 2 zaterdagen een indoor-micromeeting in te richten. 
Het deelnemersveld zal hier bestaan uit enkele Vlamingen, Nederlanders en Franstalige 
atleten.  
 
Unaniem: iedereen gaat akkoord met een competitiestop tot eind februari. Gery spreekt de 
timing van publicatie hieromtrent nog af met de LBFA na overleg met leden BOT en BC 
Competitie. 

 

3 TOPSPORT 

De micromeetings voor eliteatleten kunnen doorgaan, zoals reeds gemeld. 
 

4 BEGROTING 2021 

Michael bespreekt de Begroting 2021 en licht enkele zaken toe. 
Hij heeft de vergelijking gemaakt met het resultaat van 2019 om ons enigszins te kunnen baseren op 
een ‘normaal’ jaar. 
 
Het evenwicht wordt bereikt door beroep te doen op de opgebouwde reserves. 
 
Tony: de begroting is momenteel in evenwicht maar is er nog ruimte voor investeringen?  
Er kan eventueel een begrotingsherziening komen aan het einde van de strategische oefening.  
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Tony zou het nuttig vinden om in de toekomst een begeleidende nota te krijgen bij deze 
begrotingscijfers. Zo kunnen de bestuurders dit vooraf al even bestuderen + deze nota meenemen 
naar de Algemene Vergadering van maart. Hij heeft echter alle begrip dat de begroting deze keer iets 
later rondgestuurd werd door omstandigheden. 
 

5 VOORBEREIDING AV 

Oorspronkelijk voorzien eind maart in Oost-Vlaanderen. 
 Online? 

Algemene consensus bij de leden van de rvb. 
Alles op 1 moment of een doorlooptijd van 2 weken hebben met op het laatste een 
gezamenlijk moment voor online stemming? Ludwig zal juridisch advies inwinnen hieromtrent 
en zal een voorbeeldscenario opstellen. 
Feit blijft: de leden moeten de mogelijkheid krijgen discussie te voeren én de rvb moet de 
tijd krijgen om antwoorden te formuleren. 
 

 Gesplitste stemmen per club? 
Er is al meermaals de vraag gekomen van enkele clubs om bij het online stemmen de 
mogelijkheid te hebben om stemmen te splitsen tussen verschillende kandidaten. Moet deze 
mogelijkheid voorzien worden bij de stemmingen van de komende AV? 
“Ja” maar enkel bij de stemmingen voor personen. Voor de stemming van de Statuten/HR 
dient men in “blok te stemmen. 
 

 Aanpassing statuten 
Ludwig gaat door het hele document en bespreekt ieder voorstel van wijziging van de 
werkgroep. De leden geven hun akkoord. 
Aanpassen in 2022: 3.1.3: aantal stemmen bij BVV aanpassen naar resp. 3 en 1 wegens 
samensmelten BVV AC. 
 

6 STATUS STRATEGISCHE OEFENING 

Ludwig geeft een overzicht van de personen die in aanmerking komen voor de verschillende 
onderwerpen. Bij 3 van de 4 groepen loopt reeds een doodle voor een online-vergadering. 
 

7 AANDUIDING COMMISSIELEDEN 

7.1 TOPSPORT 

 Thomas De Bock (OEH) – club 
 Lander Tijtgat (ALVA) – atleet 
 Ivo Hendrix (DCLA) – trainer 
 Bernard Van Havere (ZWAT) – club 
 Paul Thys (SGOL) – club 
 Frank De Smedt (VAC) - club 

 
Er werd reeds eerder voor gekozen om bij voorkeur geen dubbels te hebben in commissies, waardoor 
Frank De Smedt (BC Competitie) en Paul Thys (Trainerscommissie) afvallen. Bijgevolg zijn de 
clubvertegenwoordigers Thomas en Bernard. 
 
 

7.2 MASTER 

 Gerit Batsleer (HCO) 
 Walter Van Boven (KAPE) 
 Erna Ots (AVMO) 
 Kathleen De Wolf (RAM) 
 Karin Larnoe (ACHL) 
 Patrick Baeke (RIEM) 

 
 

7.3 ATLETEN 

 Gerben Van De Voorde (ACW) – Sprint/Horden 
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 Michiel Bienens (ACHL) – Meerkamp 
 Falko De Backer (OEH) – Halve fond/Fond 
 Elise Mehuys (LYRA) – Sprint 
 Emma De Naeyer (ACME) – Sprint/Horden 

 
 
 

7.4 MEDISCH 

Bij de Medische commissie werd een opsplitsing gemaakt: Algemeen / Topsport: 
 

Naam Beroep Algemeen Topsport 
Frederik Adriaensens kiné/ostheopaat   x 

Jolien De Bock 
sportdiëtist/marketing/social 
media 

(staat er ook voor 
open) x 

Maarten Thysen kiné   x 

Nicolas Kerckhof kiné 
(staat er ook voor 

open) x 

Petra Bruggeman huis/sport-arts x x 

Aurélie De Ryck kiné x x, lichte 
voorkeur 

Thalia Kindt kiné     

Peter Laus kiné 
x (is kand voor 

begel. EKX) 

Kathelijn Polspoel kiné   x 

Sofie Lauwers huis/sport-arts x x 

Nele Lievens kiné   x 

Kris Peeters (sport)arts (indien nodig) x 

Linske Peeters kiné x (mss later) 

Piet bouquillon arts     

Marc Goethals sportarts x   

Leen De Wit arts x   

Marie Roosendaal kiné 
(staat er ook voor 

open) x 

Eva Duinslaeger arts  x   
 

8 AV PC’S 

Vlaams-Brabant: Patrick Van Waes (bestuurder, vertegenwoordiger rvb op AV Vlaams-Brabant) heeft 
een bemiddelingspoging ondernomen bij het invullen van de mandaten vermits er maar weinig 
kandidaten waren en men geen oplossing had binnen de regels van het Huishoudelijk Reglement. Men 
is tot een oplossing gekomen: volgend jaar opnieuw verkiezingen, maar voor dit jaar doet Maurice 
Leduc nog 1 jaar verder als aanduider en Marc Vercruysse neemt het voorzitterschap van het PCJ 
waar, eveneens voor 1 jaar. 
 
Oost-Vlaanderen: vraag over startnummers en clubtrui. Een startnummer voor de Kangoeroes zou 
handig zijn wat betreft de verplichte voorinschrijvingen + kan zorgen voor visibiliteit van de sponsor. 
Ludwig bespreekt met de betrokken personeelsleden de logistiek en de eventuele gevolgen van deze 
beslissing. (bv. Zijn dan geen recreant meer maar wedstrijdatleet. Mag geen financiële gevolgen 
hebben voor de clubs) 
 

9 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

9.1 Competitie 

Aanstaande donderdag is er vergadering.  
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9.2 Recreatie 

18/1: samenkomst met de oude en nieuwe samenstelling. Verkiezing voorzitter unaniem. Projecten 
die goedgekeurd of afgekeurd werden, zijn overlopen. 
Actie Goede Voornemens is intussen gestart.  
Bespreking volgende Running&Co-dag. 
 
 
 

9.3 Jeugd 

18/1: samenkomst met de oude en nieuwe leden. De nieuwe leden werden verwelkomd en de 
afscheidnemende leden werden bedankt. 
Er werd een overzicht gegeven van de afgelopen beleidsperiode. 
De voorzitter is unaniem verkozen. 
Vooruitblik naar de volgende 4 jaar. 
Vanaf 2022 wordt het wedstrijdformat voor Pup/Min herbekeken.  
Jeugddag: Uitstel naar Oktober 2021? Of helemaal afgelasten in 2021? 
 

10 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 22 februari 2021 
 22 maart 2021 

 

11 VARIA 

 / 
 

 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
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